
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 11. november 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 180
Kan ministeren bekræfte, at personer på integrationsydelse kan komme op på
niveau svarende til kontanthjælp - eller over kontanthjælpsniveau - med
dansktillægget? Og i bekræftende fald hvordan forklarer ministeren dette hul i
lovgivningen, herunder hvornår forventes regeringen at fremsætte et lovfor-
slag, der lukker hullet i lovgivningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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